

Fee Remission Application for School Year 2018/19

2018/19 年度學費減免申請表

(To be completed by Parent or Legal Guardian of Student)

(由學生家長或合法監護人填寫)

Please note the following when completing this Application Form:

填寫此表格時請注意:

- Application for Fee Remission should be made only after the child has been admitted
只有收到本校錄取通知書的學生才可以申請本校之學費減免計劃
- Please use a blue or black pen
請使用藍色或黑色原子筆
- Please fill in the English details in BLOCK letters
請以正楷填寫英文資料
- Please put a "✓" in the appropriate box
請在適當的空格內填上"✓"號
- The completed Application Form and a copy of the valid documentary evidence of government subsidy should be submitted in person to the School Office
請將填妥之申請表連同有關政府資助證明文件的副本親身遞交至本校校務處
- The application must reach the School Office before the enrollment deadline
申請表必須於截止日期前遞交至本校校務處

A. Particulars of Applicant and Student 申請人資料

Please fill in the name of the applicant and student as it appears on ID card or Birth Certificate

請填上申請人及學生的香港出生證明書或其他身份證明文件上的姓名

Student's Name

[Redacted]	
Surname	Given Name

學生中文姓名

[Redacted]

Student Admission Application No.

學生入學申請編號

[Redacted]

Applicant's Name

[Redacted]	
Surname	Given Name

申請人中文姓名

[Redacted]

HK Identity Card No.

香港身份證編號

[Redacted]

Relationship with Student
與學生關係

[Redacted]

Contact No.

聯絡電話

[Redacted]

Correspondence Address

通訊地址

[Redacted]

[Redacted]

B. Government Subsidy Being Received 本人現正接受的政府資助

Government Subsidy Received 所獲的政府資助		Grant Rate 津貼額比率 (%)	Valid through (dd/mm/yy) 有效期至(日/月/年)
<input type="checkbox"/>	i. Comprehensive Social Security Assistance Scheme 綜合社會保障援助計劃(綜援)		
<input type="checkbox"/>	ii. School Text Book Assistance Scheme by the SFAA 學生資助處 - 學校書簿津貼		
<input type="checkbox"/>	iii. Student Travel Subsidy Scheme by the SFAA 學生資助處 - 學生車船津貼		
<input type="checkbox"/>	iv. Subsidy Scheme for Internet Access Charges by the SFAA 學生資助處 - 上網費津貼計劃		

I am applying for remissions of 本人欲申請減免：

Tuition fees 學費

Annual capital levy 全年建校費

Composition and other fees 雜費及其他費用

I am able to pay HK\$ [redacted] per year for year for my child's annual tuition fees

本人可負擔港幣 [redacted] 的全年學費

C. Declaration 聲明

I have read the ICAEF Scholarship and Fee Remission Scheme of Chinese Academy and fully understand and agree to the arrangements stated therein in relation to my application. I undertake and warrant that I shall comply with all requirements and specifications set out in the Guidance Notes in making this application. I hereby declare that:

本人已閱讀晉德學校的晉德書院教育基金獎學金及學費減免政策，並完全明白並同意其中所述關於本人申請的安排。本人承諾及保證本人將會遵守指引所詳列之各項條例及規定。本人謹此聲明：

(1) The information provided in this application and the supporting documents are true, complete and accurate. I am fully responsible for legal liabilities for any misrepresentation, concealment of facts, and misleading or false information provided.

本申請表及證明文件內所提的資料乃真實，完整及準確。如有虛報、隱瞞事實、提供誤導或虛假資料，本人將完全承擔有關法律責任。

(2) I give full consent to the ICAEF, Chinese Academy and its authorized bodies to process my application and use the personal data in connection with this application.

本人完全同意晉德書院教育基金、晉德學校及其授權機構處理本人的申請，並使用與申請事宜有關的個人資料。

Signature of Applicant 申請人簽署

Date 日期